
ZÁPIS č. 13 (79)  
 z jednání Akademického senátu VUT ze dne 8. prosince 1998 
 konaného v zasedací místnosti rektora, Kounicova 67a v Brně 

 
Přítomni:  viz presenční listina (celkem 19 senátorů) 
Omluveni:  Kotačka/FS, Lukášková/FA, Friedl/FCH, Jílek/FP, Kříž/FP 

Hoffmann/FT,  Kozák/FaME, Zubalíková/FaME 
 
Hosté:    rektor Vavřín, kvestor Černý, prorektoři: Kadrnožka, Dub, Sáha, Hobst 
 
Program byl doplněn o složení slibu nově zvolené zástupkyně studentů za FaME Ing. Pavly 
Blažkové, o předložení návrhů vnitřních předpisů prorektory Kadrnožkou, Dubem, Sáhou 
a Hobstem a o projednání materiálu, předloženého kvestorem Černým „Očekávaná skutečnost 
hospodářského výsledku za rok 1998“. 
 
PROGRAM: 
1. Kontrola zápisu a úkolů 
2. Složení slibu nově zvolené zástupkyně do AS VUT za Fakultu technologickou ve Zlíně, 

studentky doktorandského studia Ing. Pavly Blažkové.  
3. Projednání připomínek ke Statutu VUT, Vnitřnímu mzdovému předpisu a Pracovnímu 
řádu 

4. Rozhodnutí o projednání Spisového a skartačního řádu 
5. Očekávaná skutečnost hospodářského výsledku za rok 1998 
6. Předložení návrhů vnitřních předpisů prorektory Kadrnožkou, Dubem, Sáhou a  Hobstem 
 
Ad 1) Kontrola zápisu a úkolů 
K zápisu z minulého zasedání AS VUT nebyly vzneseny žádné připomínky. 
 
Ad 2) Složení slibu nově zvolené zástupkyně do AS VUT za FT ve Zlíně 
Nově zvolená zástupkyně studentů do AS VUT za Fakultu technologickou ve Zlíně Ing. Pavla 
Blažková složila slib člena AS VUT. 
 
Ad 3) Projednání připomínek ke Statutu VUT,  
         Vnitřnímu mzdovému předpisu a Pracovnímu řádu 
Prof. Němeček shrnul současný stav připomínkování vnitřních předpisů. Dle Časového plánu 
tvorby vnitřních předpisů VUT v Brně, který schválila legislativní komise na své schůzce dne 
1. 12. 1998, mohli členové AS VUT zasílat svoje připomínky k návrhu Statutu VUT na 
sekretariát AS do 7. 12. 1998.  
Připomínky, které byly do 7. 12. 1998 zaslány na sekretariát AS VUT jsou: 
2.  Připomínky Doc. Jury, proděkana pro 1. stupeň denního studia FEI (obdržel písemně 

sekretariát AS VUT – bude předán členům LK). 
3.  Připomínka k § 40 Statutu VUT - prorektor Hobst (obdržel písemně sekretariát AS VUT- 

bude předán členům LK). 
4.  Připomínky AS FS vzniklé z projednávání Předběžného návrhu zásad mzdového předpisu 

VUT ze dne 19. 10. 1998 (obdržel písemně sekretariát AS VUT- bude předán členům EK). 
5.  Připomínky FA -  rozeslány E-mailem členům AS VUT dne 4. 12. 1998. 
6.  Stanovisko EK AS VUT k návrhu mzdového předpisu - oprava a doplnění textu. 

Rozesláno E-mailem dne 4. 12. 1998 všem členům AS VUT. 
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7.  Připomínky legislativní komise AS FS ze dne 4. 12. 1998 - rozeslány E-mailem všem 
členům AS VUT dne 7. 12. 1998. 

 
Projednání připomínek ke Statutu VUT 
Mgr. Božek informoval senátory o zasedání legislativní komise, které se uskutečnilo před 
dnešním zasedáním AS VUT. Členové LK dnes projednali předložené zásady tvorby 
Jednacího a volebního řádu AS VUT. Připomínky členů LK k těmto materiálům budou 
předloženy k diskusi AS VUT na prvním lednovém zasedání. Následně bude vypracováno 
paragrafované znění tak, aby bylo připraveno k projednání současně se Statutem VUT dne 
26. 1. 1998. 
Dále se LK zabývala předloženými připomínkami k návrhu Statutu, které však vzhledem 
k časové tísni neprojednala všechny. Mgr. Božek navrhl, aby byla ještě prodloužena možnost 
předložení dalších připomínek ze všech fakult prostřednictvím členů AS VUT do konce 
tohoto týdne - tj. do 11. 12. 1998.  LK se sejde příští týden, všechny připomínky zpracuje do 
jednotného materiálu a rozešle je všem členům AS VUT a předkladatelům návrhů. Začátkem 
ledna se uskuteční společné jednání členů LK s navrhovateli a znovu bude projednáno 
stanovisko navrhovatelů s názorem LK k připomínkám. 
Rektor Vavřín vznesl dotaz, zda tímto nebude posunuta lhůta hlasování o předložených 
materiálech. Členové AS VUT se shodli na tom, že předkládací lhůta návrhů Statutu 
i ostatních materiálů byla dodržena a předpokládané schválení materiálů bude probíhat dle 
aktualizovaného Časového plánu tvorby vnitřních předpisů VUT v Brně ze dne 1. 12. 1998.  
První zasedání AS VUT se uskuteční dne 12. ledna 1998, budou zde projednány veškeré 
připomínky k návrhu Statutu a na dalším zasedání dne 26. 1. se předpokládá jeho schválení.  
Došlé připomínky budou rozděleny  do 3 kategorií: 
1.  Formulační - je možné ihned zapracovat přímo do návrhu. 
2.  Připomínky, které nelze akceptovat z důvodu rozporu s vyšší právní normou, vysvětlit na 

společném zasedání s předkladateli návrhu. 
3.  Připomínky, které představují druhou alternativu návrhu Statutu. O těchto připomínkách 

nechť je hlasováno při schvalování předloženého návrhu. 
 
Závěr: 
⇒ Do 11. prosince 1998 mohou členové AO prostřednictvím svých senátorů v AS VUT 

zasílat další připomínky k návrhu Statutu na sekretariát AS. Tento termín je však již 
konečný. 

⇒ Legislativní komise dne 15. 12. 1998 provede zpracování všech předložených připomínek 
do souhrnného materiálu, který bude následně rozeslán všem členům AS VUT 
a předkladatelům návrhu. Vzhledem k tomu, že se jedná víceméně o administrativní práci, 
sejde se LK ve složení: Mgr. Božek, Doc. Zbořil, Doc. Lhotáková (na FAST v pracovně 
Mgr. Božka).  

⇒ Jednání LK s předkladateli návrhu se uskuteční dne 5. ledna 1998 v 8:00 hodin 
v zasedací místnosti č. 212 - I. patro rektorátu. 

 
Projednání připomínek k Vnitřnímu mzdovému předpisu  
Kvestor Černý shrnul současný stav zpracování materiálu. Vnitřní mzdový předpis byl 
rozeslán dne 27. 11. 1998 E-mailem všem senátorům a je vystaven na www stránkách. 
V pátek 11. prosince 1998 se uskuteční jednání s Koordinační radou VOS. Nelze očekávat, že 
mzdový předpis bude schválen k 1. 1. 1999, rektor proto považuje za nutné vydat přechodné 
opatření na období od 1. 1. 1999 do 31. 3. 1999. S tímto návrhem opatření seznámil kvestor  
přítomné. Účinnost opatření skončí platností nového vnitřního mzdového předpisu . 
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Toto opatření představuje jistým způsobem zmrazení stávajícího stavu mezd do platnosti 
nového vnitřního mzdového předpisu. Pokud v průběhu I. čtvrtletí vzniknou nároky 
pracovníků na vyšší ohodnocení (např. předpokládaný mzdový nárůst 8 - 10 % za toto 
období), budou tyto nároky vyrovnány formou dodatečných plateb. Kvestor doporučuje 
formou odměn, zatím není dořešeno. 
Prof. Balátě vznesl dotaz proč se pohybuje výše inflačního nárůstu jen mezi 8 - 10 %, když 
poslední úprava tarifních mezd platů byla provedena k 1. 1. 1997? Kvestor uvedl, že od 1. 1. 
1999 se na zaměstnance VUT nevztahuje platový řád rozpočtových organizací. Mzdy, které 
bude VUT vyplácet, nebudou nikým regulovány. Akademický senát schvaluje rozpočet, je 
plně v jeho kompetenci, jakou výši mezd schválí. Možnosti jejich zvyšování však nejsou 
velké. Provozní prostředky se zvyšují, finance zůstávají stejné, ekonomické úvahy 
neumožňují předpokládat vyšší nárůst mezd o více než 8 -10 %. 
 
Na závěr členové AS VUT konstatovali, že nemají zásadní připomínky k navrženému 
přechodnému opatření rektora. 
 
Prof. Němeček informoval o schůzce členů ekonomické komise, která se uskutečnila v pátek 
4. prosince 1998. Schůzky se zúčastnil také rektor Vavřín, kvestor Černý a Dr. Šauer. Na 
tomto zasedání vzešly 2 připomínky - změny v návrhu mzdového předpisu VUT, které byly 
do materiálu ihned zapracovány. Členové AS VUT je obdrželi dne 4. prosince 1998 E -
mailem. Zápis z jednání - Stanovisko EK AS VUT ze dne 4. 12. 1998 bylo rozesláno E-
mailem členům ekonomické komise, rektorovi, kvestorovi a Dr. Šauerovi. Obsahuje tyto 
zásady a připomínky: 
K úkolům z jednání AS VUT dne 27. 10. 1998 EK doporučuje AS souhlasit s tím, že: 
⇒ vyčíslené zůstatky na jednotlivých fondech budou převedeny ve prospěch odpisů HIM, 

stejně jako další získané zdroje s výjimkou účelově přidělených; 
⇒ číselné vyjádření zůstatků a příjmů bude předáno 8. 12. 1998 a bude tvořit přílohu zápisu 

ze senátu - viz materiál předložený kvestorem na dnešním zasedání: „Očekávaná 
skutečnost hospodářského výsledku za rok 1998“; 

⇒ metodika rozpočtu VUT bude shodná s metodikou uplatněnou v roce 1998. Návrh 
metodiky bude projednán na vedení VUT v pondělí 7. 12. 1998 a předložen 8. 12. 1998. 

Vyjádření EK k Pracovnímu řádu: 
⇒ EK doporučuje senátu přijmout Pracovní řád k projednání dne 8. 12. 1998 s tím, že po 

přizvání Dr. Šauera byly vysvětleny sporné body. 
 
Připomínky k Vnitřnímu mzdovému předpisu: 
Připomínky Ing. Kozáka - budou rozeslány E-mailem všem senátorům.  
Po obsáhlé diskusi členů EK bylo potvrzeno, že mzdový předpis stanovuje mzdu pracovníka 
dle kritéria vykonávané práce a dosažené  kvalifikace (viz přílohy mzdových tarifů 
a charakteristik jednotlivých pracovních tříd a stupňů). Konkrétní výše mzdy je dosažitelná 
uplatněním osobního hodnocení, odměny a smluvního platu. 
EK doporučuje senátu zahájit projednávání tohoto předpisu. 
Doc. Friedl - doporučuje vyloučit z procesu schvalování přednášejících VR, ponechat 
pravomoc děkanovi, popř. kolegiu děkana. 
Prof. Hlavenka - na základě vlastního odzkoušení a propočtů zařazení pracovníků na FS podle 
staré a nové tabulky se domnívá, že budou problémy. Doporučuje vrátit se ke stanovení 
odpovídající tabulky po odzkoušení ostatními fakultami. 
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Prof. Němeček navrhl, aby další připomínky k vnitřnímu mzdovému předpisu a pracovnímu 
řádu byly zasílány, stejně jako připomínky ke Statutu VUT,  do 11. 12. 1998 na sekretariát AS 
VUT. Dne 5. ledna 1998 v 11:00 hodin se uskuteční společné jednání členů EK 
s předkladateli návrhu v zasedací místnosti rektora, na kterém budou projednány veškeré 
shromážděné připomínky. Prof. Němeček požádal, aby součástí návrhu byla důvodová zpráva 
tvorby tarifní tabulky. 
 
Prof. Balátě požádal o organizační opatření, aby rozesílaná elektronická pošta byla 
jednoznačně identifikovatelná, označována krátkým charakteristickým názvem, a aby byla 
sjednocena technika rozesílání.   
 
Dále senátoři diskutovali o   výši  platů dle nově stanovených tabulek. Rektor sdělil, že pokud 
se u pracovníků výrazným způsobem nezměnila pracovní náplň a výsledky jejich práce, 
neměly by v součtu tarif + osobní ohodnocení být nižší, než současně pobíraný plat. 
Bude zakotveno v přechodném opatření rektora VUT. 
 
 
Ad 4) Rozhodnutí AS VUT o projednání Spisového a skartačního řádu 
Tento materiál byl rozeslán senátorům E-mailem dne 1. 12. 1998. Po krátké diskusi 
vznesl Ing. Zmrzlý dotaz, zda členové AS souhlasí se způsobem přístupu k Spisovému 
a skartačnímu řádu, zpracovanému jako směrnice VUT, která nemusí být registrována MŠMT. 
AS VUT jej bude brát pouze na vědomí a nebude ho schvalovat. 
Hlasování: 
Pro - 19 hlasů 
Zdržel se hlasování - 0 hlasů 
Proti - 0 hlasů. 
Návrh byl jednomyslně přijat. 

UAS 1 
Akademický senát VUT souhlasí se zpracováním Spisového a skartačního řádu ve formě 
směrnice VUT, která nepodléhá schválení AS VUT a registraci MŠMT ČR.  
 
 
Ad 5) Očekávaná skutečnost hospodářského výsledku za rok 1998 
Materiál předložil kvestor Černý na dnešním zasedání AS VUT a přednesl k němu komentář. 
Vysvětlil zásady jeho zpracování, které byly projednány dne 4. 12. 1998 se členy ekonomické 
komise. V materiále jsou uvedeny zůstatky ve fondech ke dni 7. 12. 1998. Očekávaný 
výsledek hospodaření za rok 1998 je záporný (z důvodu nenaplnění odpisů). V závěru 
materiálu je uveden návrh na usnesení: 
• Maximální úsporností zvýšit disponibilní prostředky ke krytí neinvestičních nákladů roku 
1998 realizovaných na akcích stavební komise.  

• U investičního majetku pořízeného z prostředků grantových agentur stanovit odpisovou 
sazbu nula (a tím nezvyšovat nad únosnou mez výši odpisů). 

• Veškeré dosud vyčíslené disponibilní prostředky směrovat na krytí odpisů tak, aby VUT 
nemělo záporný hospodářský výsledek se všemi důsledky z toho plynoucími. 

• Pokud nebudou nalezeny z jiných zdrojů (zejména rezerv MŠMT) prostředky na pokrytí 
provedených akcí stavební komise, realizovat platby na těchto akcích v souladu s Vyhl. 
205 z prostředků FRIM. 

• Pro rok 1999 ukládá: 
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Analyzovat možnosti změny odpisové strategie investičního majetku (změna výše odpisů 
a již aktivovaného majetku) vzhledem  ke změně způsobu hospodaření organizace dle zák. 
111/1998 Sb. 
Stanovit strategii odepisování investičního majetku pořízeného z prostředků grantových 
agentur nebo institucionálních prostředků na vědu. 
Materiály předloží kvestor do 10. 1. 1999. 

• Objem prací stavební komise VUT v Brně pro rok 1999 nesmí být plánován nad 
disponibilní prostředky komise přidělené AS VUT. 

Předseda EK Prof. Němeček doporučil AS VUT přijmout navržené usnesení. Materiál je dle 
jeho názoru vypracován rychle a velmi kvalitně.  
Protože senátoři neměli k předloženému materiálu „Očekávaná skutečnost hospodářského 
výsledku za rok 1998“ žádné další připomínky, vznesl Ing. Zmrzlý dotaz, zda souhlasí 
s předloženým  návrhem na usnesení. 
 
Hlasování: 
Pro – 19 hlasů 
Zdržel se hlasování – 0 hlasů 
Proti – 0 hlasů. 
Usnesení bylo přijato. 

UAS 2 
Akademický senát VUT přijal výše uvedené usnesení, navržené kvestorem VUT 
v předloženém materiálu „Očekávaná skutečnost hospodářského výsledku za rok 1998„ bez 
připomínek. 
 
Z jednání se omluvil Prof. Hlavenka. 
 
 
Principy zpracování rozpočtu pro rok 1999 
Rektor sdělil, že způsob tvorby rozpočtu pro rok 1999 byl diskutován na KR s děkany fakult.  
Děkani nemají připomínku k návrhu rektora zpracovat rozpočet 1999 dle algoritmu rozdělení 
finančních prostředků, který byl použit v r. 1998. Rektor upozorňuje pouze na jednu změnu: 
Vzhledem k tomu, že v novém postavení VŠ v r. 1999 neexistuje státní příspěvek na odpisy, 
je nezbytné  z celkové přidělené částky vyčlenit v rozpočtu VUT položku na odpisy. 
Prof. Němeček sdělil, že EK  na svém pátečním zasedání vyslovila názor, že zásadní principy 
tvorby rozpočtu r. 1998 doporučuje převzít i  roce 1999. 

Ing. Zmrzlý vznesl dotaz, zda senátoři souhlasí s tím, aby základní metodika rozpočtu r. 1999 
sledovala metodiku rozpočtu roku 1998 s výjimkou vyčlenění částky na odpisy. 
 
Hlasování: 
Pro – 15 hlasů 
Zdržel se hlasování – 3 hlasy 
Proti – 0 hlasů 
Usnesení bylo přijato. 

UAS 3 
Akademický senát VUT souhlasí s tím, aby základní metodika rozpočtu r. 1999 sledovala 
metodiku rozpočtu roku 1998 s výjimkou vyčlenění částky na odpisy. 
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Ad 6) Předložení návrhů vnitřních předpisů  
         prorektory Kadrnožkou, Dubem, Sáhou a  Hobstem 
Rektor uvedl, že na dnešním zasedání budou předloženy níže uvedené návrhy vnitřních 
předpisů. Rektor předpokládá, že senát je přijme na dnešním zasedání a projedná a schválí je 
na svém příštím zasedání dne 12. 1. 1999.  
Senátoři upozornili na skutečnost, že projednání a schvalování Statutu VUT je očekáváno až 
na zasedání AS dne 26. 1. 1998. Tyto materiály jsou jeho přílohou, je otázkou, zda tento 
postup je možný.  
Prorektoři Kadrnožka, Dub, Sáha a Hobst krátce charakterizovali předložené návrhy. 
 
Jednací řád Vědecké rady VUT 
Studijní a zkušební řád pro doktorské studium 
Návrhy zpracoval prorektor Kadrnožka. Oba materiály byly zaslány členům AS VUT dne 
4. 12. 1998. Jednací řád VR VUT byl projednán ve 2 vědeckých radách. V návrhu Studijního 
a zkušebního řádu pro doktorské studium budou provedeny změny formálního charakteru 
a bude projednán se členem Akreditační komise Prof. Liškou. Následně bude rozesláno 
poslední znění senátorům. 
 
Studijní a zkušební řád VUT v Brně 
Studijní a zkušební řád VUT v Brně pro bakalářské a magisterské studium 
Stipendijní řád VUT v Brně 
Disciplinární řád pro studenty VUT v Brně 
Materiály zpracoval prorektor Dub a budou rozeslány dne 9. 12. 1998 E-mailem. 
 
Symboly VUT v Brně 
Návrh zpracoval prorektor Hobst. Při zpracování vycházel jeho návrh ze tří zdrojů – zákonů 
ČR, návrhu Statutu a ze statutů ostatních vysokých škol. Prorektor Hobst promítl senátorům 
na fóliích ukázky současných znaků, které VUT užívá. Upozornil na to, že velký státní znak 
dle zákona  nesmí být zakomponován do symbolů a nápisů.  
Dále poukázal na nejednotnost ve znacích fakult. Studenti Fakulty výtvarných umění se 
pokusili o jejich sjednocení, prosazení těchto návrhů však zřejmě nebude možné. Prorektor 
Hobst doporučuje sjednocení barev, které užívají fakulty na svých tiskopisech. Ve znacích je 
použito 5 různých modrých barev, které se na první pohled téměř neliší. Jejich sjednocení by 
zjednodušilo práci tiskařů a zároveň by se snížila finanční náročnost tiskopisů. Na závěr 
prorektor Hobst seznámil senátory s novým návrhem Standarty VUT, která bude obsahovat 
slavnostní znak VUT a motto. Požádal senátory o další návrhy motta. 
 
Podmínky celoživotního vzdělávání na VUT v Brně 
Návrh předložil prorektor Sáha v tištěné formě na dnešním zasedání AS VUT. V počítačové 
formě bude rozeslán 9. 12. 1998. 
 
Prof. Němeček podal návrh, aby si senát zvolil ke každému předloženému návrhu zpravodaje. 
Požádal senátory, aby se přihlásili k předpisu, kterým by se chtěli nejvíce zabývat. Na 
zasedání AS VUT, kde se bude materiál schvalovat, tito zpravodajové předloží svoje krátké 
stanovisko, zda předložený návrh doporučují schválit. 
 
Návrhy zpravodajů: 
Prof. Němeček - Podmínky celoživotního vzdělávání na VUT v Brně 
Prof. Balátě - Studijní a zkušební řád VUT v Brně 
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Prof. Melcher - Jednací řád Vědecké rady VUT 
Doc. Glosová, Radek Holešinský -  Studijní a zkušební řád VUT v Brně pro bakalářské  

a magisterské studium,  Stipendijní řád, Disciplinární řád pro 
studenty, Studijní a zkušební řád pro doktorské studium. 

 
Prof. Němeček připomněl rozhodnutí AS VUT o zpracování Organizačního řádu a předložení 
AS VUT ke schválení.  
Prorektor Dub sdělil, že vzhledem ke zpracování Organizačního řádu ve formě směrnice, 
která nepodléhá registraci MŠMT, bude předložen k projednání až po schvalovacím řízení 
vnitřních předpisů, registrovaných MŠMT. 
 
 
Ad 7) Různé 
⇒ Rektor Vavřín pozval přítomné senátory na již tradiční Vánoční koncert, který se uskuteční 

ve středu 16. prosince 1998 ve 20:00 hodin.  
⇒ Senátorům byl předán program plánovaných oslav VUT v r. 1999.  
⇒ Informace rektora o přípravě studentských průkazů. Mezi brněnskými rektory probíhá 

jednání o vydávání jednotných identifikačních karet, které budou moci být používány 
v rámci VUT, v menzách a akceptovány jako doklad o studiu, např. Českými drahami, 
Dopravním podnikem m. Brna, atd.  

Na závěr rektor popřál hezké vánoční svátky, klid po shonu a práci a současně všem 
senátorům poděkoval za velice korektní vstřícné, přímé a přátelské jednání, které mezi 
senátory a vedením VUT probíhalo.  
 
⇒ Doc. Münsterová informovala o jednání předsednictva Rady vysokých škol, které se 

uskuteční ve čtvrtek 10. prosince 1998. Jedním z bodů programu tohoto zasedání bude 
jednání o novém způsobu financování RVŠ, kdy se předpokládá, že každá vysoká škola za 
svého vyslaného delegáta do RVŠ i předsednictva RVŠ bude hradit částku asi 4 725,- 
Kč/rok. Školy budou vysílat do předsednictva RVŠ 2 delegáty z řad zaměstnanců a 1 
delegáta z řad studentů do studentské komory RVŠ. Každá fakulta bude vysílat 
1 zaměstnance do Sněmu RVŠ. Poplatek za delegáty školy bude hradit škola, za delegáta 
fakulty fakulta. 

 
Na závěr Ing. Zmrzlý poděkoval členům AS VUT za celoroční spolupráci, popřál jim hezké 
Vánoční svátky a hodně štěstí, zdraví a spokojenosti do nového roku 1999. 
 
Příští zasedání AS VUT se bude konat v úterý dne 12. ledna 1998 v 8:00 hodin v zasedací 
místnosti rektora VUT v Brně, Kounicova 67a. 
 

 
 
 

Ing. Simeon Zmrzlý, CSc. 
                                                                                                                           předseda 
 
PŘÍLOHA: 
1.  Přehled rozeslaných materiálů - návrhů vnitřních předpisů členům Akademického senátu 

VUT v Brně. 


